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Гувернерка Народне банке Србије (НБС) Јоргованка Табаковић поручује да нема
разлога за страх од слабљења динара у односу на евро.

  

Табаковић: Међународни монетарни фонд дао је за право и подржао начин на који НБС
води монетарну политику

  

  

Коментаришући пробијање такозване "психолошке границе" од 120 динара за један евро,
она је, у изјави Танјугу, на маргинама конференције о европској економској интеграцији
�Изазови ребаланса у Европи � перспективе за централну, источну и југоисточну
Европу" у Бечу, рекла да психолошка граница зависи од тога ко је саопштава.

  

- Оно што је у Србији најзанимљивије јесте да једни те исти тврде да би реалан курс
требало да буде 150, једни те исти тврде да курс треба да буде фиксни, да треба да
променимо режим вођења монетарне политике, пре свега у смислу циљане инфлације� -
истакла је Табаковић.

  

Она је додала да је Међународни монетарни фонд дао за право и подржао начин на који
НБС води монетарну политику. Она је изразила уверење да нема разлога за бригу јер
никаква паника и страх не доводе до тих нежних и контролисаних раста вредности
котација курса, већ уобичајена сезонска тражња за енергентима, која је нешто
повећања дешавањима на геополитичкој сцени и узрокована делом поплавама које смо
имали у Србији у мају, због чега нису енергетски капацитети могли да буду обновљени.
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- Задовољна сам што је у огромној мери тај притисак на курс изазван и жељом за
исплату дивиденди и профита матицама банака које су у иностранству, од банака које су
позитивно пословале у Србији. Очекујем да ће све мере које предузимамо, па и мере у
ослобађању дела обавезне резерве која је у девизном знаку, допринети да ускладимо
задуживања државе за наслеђени, стечени дефицит и да све оне дуго одлагане одлуке
у фискалној консолидацији, а то је прилагођавање државе, и одлуке у смањивању
потрошње и бољој наплати прихода, сигурно допринети стабилизацији на овој за нас све
важној позицији која се зове девизни курс - објаснила је гувернерка НБС.

  

Према њеним речима, НБС није слепи посматрач догађаја, а ни пасивни, већ активно и
доследно учествује на међубанкарском девизном тржишту. Не циљамо ниједну вредност
курса јер он у Србији није фиксиран.

  

- Нема разлога за бригу јер то чинимо врло одговорно, узимајући у обзир све разлоге
који краткорочно или дугорочно утичу на његову вредност, поручила је Табаковић.

  

(Танјуг)
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